
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2016/ vsl 28 september 2016 
betreft 2de commissie – niet-grondgebonden materies 
       

 

Mevrouw Goedele De Cock opent om 18.00u de vergadering en 
heet iedereen welkom. 

De Voorzitter deelt mee dat het geplande werkbezoek aan het 
NTG pas laat werd afgelast, waardoor mogelijks niet iedereen 
tijdig werd verwittigd. Er zal een nieuw werkbezoek worden 
gepland in de loop van het najaar. 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 
31 augustus 2016 

Goedgekeurd. 

2. PTI Eeklo- Logistiek 
Aankoop CNC-freesmachine metaal – starten procedure 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met 
bekendmaking 

De heer Kurt Moens heeft opgevangen dat bepaalde machines 
soms te technisch zouden zijn waardoor sommige leerkrachten 
er moeilijk mee kunnen werken.  

Gedeputeerde Couckuyt geeft aan dat bij een nieuwe machine 
normaliter ook een opleiding of bijscholing voorzien wordt. Er 
wordt nagevraagd of dit ook hier het geval is. 

De heer Kristof Goethals bevestigt dat deze machines goed 
gebruikt worden door de leerlingen waardoor ze de nieuwste 
technologieën aanleren en hun kansen op de arbeidsmarkt 
verhogen.  

Gedeputeerde Bruggeman wijst erop dat het ook aan de 
scholen is om hun leerkrachten aan te zetten tot bijscholing. 

3. Recreatiedomeinen 
APB domein De Gavers – vertegenwoordiging 
Aanduiding van een bestuurder in vervanging van Caroline De 
Padt 

Geen opmerkingen. 
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4. Erediensten 
Orthodoxe kerkfabriek Apostel Andreas te Gent 
Akteneming van het budget 2017 

De heer Kurt Moens informeert of er voor bepaalde aankopen 
geen beroep kan worden gedaan op het aanbod op de 
tweedehandsmarkt. Men zou zich hiervoor kunnen wenden tot 
de vzw CRKC uit Leuven. 

Gedeputeerde Couckuyt herinnert zich een gelijkaardige 
suggestie tijdens een vorige commissie en zal laten nakijken wat 
het antwoord van gedeputeerde Dauwe toen was. De suggestie 
wordt in elk geval meegenomen in het verslag. 

De heer Nico De Smet verwijst naar het periodiek overleg met 
de kerkfabriek en zal er binnen dit forum eveneens de aandacht 
op vestigen. 

5. Sport- en verblijfsaccommodatie Provinciaal domein 
Puyenbroeck 
Dienstencontract “Beheer en onderhoud van de technische 
installaties en beheer van de zwemwaterkwaliteit van het 
zwembad met verblijfsaccommodatie” 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van open aanbesteding 

Gedeputeerde Bruggeman licht het dossier toe. Het 
onderhoudscontract is in 2006 toegewezen aan Dalkia nv. 
Dalkia nv is van naam gewijzigd naar Veolia nv. De nv Veolia 
heeft op 13 juli 2016 beslist om eenzijdig het contract stop te 
zetten met ingang van 15 juli 2016. De Provincie heeft deze 
eenzijdige verbreking aangevochten. 

Op 28 juli 2016 heeft de deputatie het onderhoud en beheer 
toegewezen aan Engie Cofely, voorlopig voor een periode van 2 
maanden. 

De nv Veolia heeft de Provincie gedagvaard om te verschijnen 
voor de rechtbank van eerste aanleg. 

De heer Rik Franck stelt de vraag waarom de nv Veolia naar de 
rechtbank stapt. 

De heer Kristof Goethals wijst op de problemen met het 
zwembad en de reeds lang aanslepende procedure. 

Een van de vragen is of de gebreken aan het zwembad te wijten 
zijn aan een slechte constructie of aan een slecht onderhoud. 

Volgens het standpunt van de Provincie is dit een gedeelde 
verantwoordelijkheid, volgens de NV Dalkia ligt dit enkel aan de 
constructie van het zwembad. 

Intussen kwamen er telkens weer discussies over facturen, 
gebrekkig of laattijdig onderhoud, etc. de samenwerking liep er 
op achteruit. 

Vaststelling is dat de onderhoudsfirma er niet meer in lukte om 
een degelijk onderhoud uit voeren, terwijl ze dit nochtans goed 
moeten hadden kunnen inschatten bij de heronderhandeling van 
het contract enkele jaren geleden. 
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De heer Bart Blommaert verbaast zich over deze gang van 
zaken aangezien het toch om een firma gaat met een degelijke 
reputatie (ook in andere dossiers). De heer Kristof Goethals 
bevestigt dat ook de Provincie aanvankelijk goede ervaringen 
had met Dalkia, maar sinds de overname / naamsverandering 
ging de service er gevoelig op achteruit. 

Mevrouw Greet De Troyer wijst erop dat je een (onderhouds-) 
contract niet zomaar eenzijdig verbreken.  

De heer Bart Blommaert wijst ook op een aantal andere 
technische zaken in het sportcentrum. 

Zo hangt er een geur in de toiletten en werken de douches er 
niet naar behoren. Dit ligt zeker niet aan de schoonmaak maar 
aan de sanitaire installaties zelf. 

Gedeputeerde Bruggeman merkt op dat de vernieuwing van het 
sanitair is opgenomen in het dossier verbindingsgebouw dat 
normaliter nog voor eind 2016 aan de provincieraad zal worden 
voorgelegd.  

6. Cvba – so Sociale Huisvestingsmaatschappij Ninove Welzijn – 
vertegenwoordiging 
Aanduiding van een plaatsvervangend lid in de Algemene 
Vergadering in vervanging van Bart Blommaert 

Geen opmerkingen. 

7. Ouderenbeleid 
Programmatie van een uitvoering van het project “Ouder worden 
in je buurt” door het Wijkgezondheidscentrum Kapellenberg te 
Gent 
Toekenning van een subsidie 

Geen opmerkingen. 

8. Varia 

-de heer Rik Franck stelt vast dat de 3e reeks budgetwijzigingen 
niet werden geagendeerd voor de 2e commissie, maar wel op de 
provincieraad en vraagt naar wat meer verduidelijking rond de 
budgetwijzigingen voor het PCVO Scheldeland en de 
Windekemolen. 

De toelichting zal worden opgevraagd bij de diensten en 
toegevoegd aan het verslag. 

Feedback van de dienst Patrimonium: 

-Bedrag van 35 000 euro voor PCVO Scheldeland werd 
voorzien als voorstel van minnelijke schikking in een geschil 
over een ereloon met studiebureau Signa. Van zodra de dading 
ondertekend is, zal deze worden voorgelegd aan deputatie. 

-Windekemolen: gaat om een schrapping van 180 000 euro 
restauratiepremie die was voorzien in de MJP bij opmaak. 



 Pagina 4 van 4 
 

De premie-aanvraag is echter geweigerd omdat we het ontwerp 
zelf gemaakt hebben. De deputatie heeft beslist om geen 
externe ontwerper aan te stellen maar het dossier uit te voeren 
zonder restauratiepremie. 

-de Voorzitter had eerder gevraagd hoeveel paralympiërs er 
afkomstig waren uit Oost-Vlaanderen. 

Gedeputeerde Bruggeman deelt mee dat er 6 paralympiërs 
afkomstig waren uit onze provincie, waarvan er 1 een medaille 
heeft behaald. Jonas Van de Steene behaalde brons in het 
handbiken en is hiervoor vandaag gehuldigd op het 
provinciehuis. 

De Voorzitter sluit de vergadering omstreeks 18.20u. 

Gent, 28 september 2016

Ambtenaar-verslaggever   De voorzitter 

Luc Derudder     Goedele De Cock 


